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VERSLAG VERGADERING – LANDELIJK BESTUUR 
 

Datum  : 24 oktober 2023 

Kenmerk : 2023/2/A2/RW/EE/EtM 

Aanwezigen : Reineke van Wouwe (RW); Leny Moerbeek (LM); Angeline Beukema toe 

 Water - Smink (AB); José Vroonland (JV); Maartje van der Bijl (MB); Erica 

van Engel (EE); Evelien ter Meulen (EtM, verslag); Tineke Jalving (TJ, 

aspirant bestuurslid) 

 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

RW opent de vergadering om 11 uur. Tineke merkt op dat haar naam niet bij de 

genodigden stond. Zij wordt toegevoegd in het verslag bij de aanwezigen. RW 

heet Tineke van harte welkom als aspirant bestuurslid. In november zal haar 

voordracht door de Ledenraad worden bekrachtigd. 

Toegevoegd worden: 

- NVR 

- Website vernieuwing update 

 

2. Notulen, actielijst, besluitenlijst vergadering van 24 augustus 2023 

Naar aanleiding van: 

a. Inner Wheel: 

- Vrouwenhart: Leny is naar deze bijeenkomst geweest. De organisatie wil 

graag nader contact met ons. Dat wil Vrouwen van Nu ook, maar graag in 

2024. 

- Orange the World: we zouden graag iets actiefs hiermee willen doen, maar dit 

jaar is daarvoor geen capaciteit. Wel laagdrempelige deelname met een 

teamfoto waarmee we laten zien #medestander te zijn. 

b. Beleidscyclus: 

Leny vraagt of de nieuwe data al bekend zijn. Erica geeft aan dat zij daar later 

deze week naar kijkt, evenals de Ledenraadstukken. 

c. Pagina 3, punt 4: veel tijd besteed aan samenwerking met Ocean Finance, het 

is een positieve samenwerking. Uren OF kunnen in 2024 omlaag gebracht 

worden. 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De actielijst wordt bijgewerkt. 

 

3. Voortgang jaarplan 2023  

EE geeft toelichting op voortgang van het huidige jaarplan. Enkele punten: 

- Websitevernieuwing: de vernieuwde landelijke website is op 12 september 

live gegaan. Met verschillende online overleggen zijn de PB’s en provinciale 

webmasters bijgepraat en op 9 oktober vond een fysieke bijeenkomst met 

de webmasters plaats. Daarin konden ze de nieuwe provinciale websites 

bekijken en ermee oefenen. Doel van de website is ledenwerving. Daarom 

zal op de provinciale en afdelingswebsites op het openbare deel alleen nog 

de omschrijving van de afdeling, contactgegevens van de afdeling en de 

activiteiten van de afdeling te vinden zijn. Onder activiteiten is de 

bedoeling dat straks alle activiteiten van de afdeling voor leden te vinden 

zijn, dus ook die van interessegroepjes en commissies. De provinciale 

webmasters hebben bovendien een overzicht gekregen van welke 

informatie op welke plek op de website of niet op de website moet komen. 

Zij zijn enthousiast aan de slag gegaan. Deze week is er opnieuw overleg 

met de bouwers over het vervolgtraject voor de afdelingswebsites. 
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- Het aantal fte op het landelijk bureau is lager dan in het jaarplan staat 

aangegeven en dat is te merken in de werkdruk. Daarnaast vertrekt de 

bladcoördinator (extern) eind dit jaar. 

 

4. Stand van zaken financiën: cijfers Q3-2023  

Erica en Leny geven enige toelichting op de cijfers: 

- Personeelskosten zijn lager, ondanks salarisverhogingen. 

- Ledenadministratie: er zit een groep relaties in het systeem waarvoor wel 

betaald wordt, maar die niet onder de huidige leden vallen. Dit wordt voor 

eind dit jaar uitgezocht.  

- Ledenpassen: bedrag zal lager uitvallen, doordat er geen aparte 

ledenpasbrieven voor Fryslân en Noord-Brabant wordt gemaakt, die naar 

verhouding duurder waren dan de factuur/incassobrieven. 

Deze cijfers worden ook naar de Ledenraad verstuurd. 

 

5. Maandelijkse cijfers leden en opheffende afdelingen  

39 opheffende afdelingen, circa 2500 opzeggende leden; 18 afdelingen gaan 

zelfstandig verder. 

Aantal opzeggingen loopt op naar ruim 3900 (waaronder die van opheffende 

afdelingen) en zo’n 400 sterfgevallen. Daar tegenover staan inmiddels meer dan 

1600 nieuwe leden.  

Gelukkig is er nog meer goed nieuws: afdeling Lelystad maakt met 80 leden een 

doorstart met een coördinatieteam van enkele afdelingsleden en ondersteuning 

vanuit het PB. Het is goed om te zien dat het provinciaal bestuur hier extra 

ondersteuning verleent voor de duur van 1 jaar. Het LB hoopt dat meer 

provinciale besturen zoiets op zich willen nemen bij afdelingen in zwaar weer. 

 

6. 50+ Beurs terugblik 

Vier doelstellingen:  

- Ontmoetingsdag: er waren minstens 4 bussen met leden, het team heeft met 

veel leden gesproken, ook op de andere beursdagen 

- Nieuwe leden: het is nog onbekend hoeveel nieuwe leden dit heeft opgeleverd 

- Zichtbaarheid: Vrouwen van Nu was goed zichtbaar met stand en groot terras 

- Adverteerders: zo’n 40 leads voor mogelijke adverteerders die nog nagebeld 

moeten worden. 

Financiële investering was het daarom waard, tijdsinvestering kwam op een 

ongunstig moment met een erg klein team. De 50plus Beurs is niet de goede plek 

voor Vrouwen van Nu om nogmaals te staan. Andere evenementen sluiten beter 

aan, meer een belevenis zoals Floriade of Landleven Winter. Hier wordt in 2024 

nader naar gekeken. 

 

7. PB/LB bezoeken najaar 2023 terugkoppeling  

De bestuursleden praten elkaar bij over de bezoeken aan provinciale besturen die 

dit najaar hebben plaatsgevonden. Er zijn zorgen over provincies waarin geen 

bestuur meer aanwezig is. Provinciale besturen die wel goed draaien, overwegen 

om afdelingen te ondersteunen uit provincies zonder bestuur. 

Er is ook nogmaals duidelijk gemaakt dat provinciale besturen ook vanaf 2024 

hun eigen budget blijven houden. 

Besloten wordt dat het landelijk bestuur extra aandacht aan enkele provinciale 

besturen zal besteden in de komende tijd. 

 

8. Topkaderdag 18 oktober 2023 terugblik  

Het bestuur blikt kort terug op de topkaderdag en constateert dat de energie bij 

de aanwezigen erg goed was en de sfeer positief. Het ochtendgedeelte met Marike 

Kuperus werd als heel positief bestempeld. Het middaggedeelte met Bureau Vijftig 
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werd wat onduidelijker gevonden. Aan de campagne wordt nog gewerkt door 

Bureau Vijftig. 

 

9. Concept jaarplan 2024 Bijlage 2023/68/A2/EE 

Het concept jaarplan wordt doorgenomen en enkele opmerkingen worden 

gemaakt bij het jaarplan om aan te passen. De bestuursleden vinden het een 

mooi en helder vormgegeven plan waarbij duidelijk is hoe de koppeling met het 

meerjarenbeleidsplan is en welke concrete stappen worden gezet. 

Het landelijk bestuur besluit het concept jaarplan goed te keuren, met 

inachtneming van de gevraagde aanpassingen. 

 

10. Concept begroting 2024 (is al voorlopig vastgesteld in de vorige vergadering) 

Er is enige discussie over de beleidscyclus en de timing van het maken van een 

begroting als de ledentallen voor het nieuwe jaar nog niet vaststaan. Geopperd 

wordt om de Ledenraadsvergadering voortaan eind november te organiseren. De 

begroting 2024 is aangepast op basis van de cijfers die er nu zijn. EE geeft aan 

dat er nog een gat in de begroting zit. Daar tegenover staat dat de enige ruimte 

die er nog gevonden kan worden zit bij opschonen van de ledenadministratie en 

daarmee lagere kosten bij Procurios en bij wel of niet behouden van het 

magazine. Er volgt een korte discussie over het magazine. Opties zijn meer 

advertentieverkoop n.a.v. de 50Plus Beurs en/of terugbrengen van het aantal 

edities naar twee per jaar. Het LB vraagt EE de opties hiervoor uit te zoeken. 

Daarmee kan de begroting dekkend gemaakt worden. 

 

11. Stand van zaken Fryslân en Noord-Brabant mondeling 

Op 20 november zal de opheffingsvergadering van de vereniging Vrouwen van Nu 

Fryslân plaatsvinden. Daarbij wordt het LB vertegenwoordigd door JV. Het PB 

stopt ermee en er is geen vervanging gevonden. Daarom zal MB de kar gaan 

trekken met ondersteuning van AB.  

Op 9 november vindt dezelfde vergadering plaats in Noord-Brabant. Hierbij zal het 

LB vertegenwoordigd worden door RvW en LM. Daarna zal LM de kar gaan trekken 

met ondersteuning van Els Eradus. 

 

12. Terugkoppeling kaderdagen 

a. Beleid reiscommissies 

o AB heeft een landenlijst samengesteld voor reizen door de provinciale 

reiscommissies. De definitie van Europa is erg gevarieerd, dus wordt 

door het LB gekeken naar de lijst van landen die onder Europa vallen 

om te bepalen naar welke landen gereisd mag worden door provinciale 

reiscommissies, waarvoor het landelijk bestuur verantwoordelijkheid 

heeft. Het bestuur besluit dat de provinciale reiscommissies reizen 

mogen organiseren naar alle landen op het continent Europa die onder 

de EU en onder Schengen vallen, waar uitsluitend met een ID-kaart 

naartoe gereisd kan worden, inclusief de stadsstaten op het vaste land 

van Europa. Dat zijn landen van waaruit men altijd kan terugreizen 

omdat mensen onder de bescherming van de EU vallen en omdat altijd 

over land kunnen terugreizen. Het Verenigd Koninkrijk valt hier niet 

onder. Een landenlijst zal volgen, aan de reiscommissies verstuurd 

worden en algemeen gecommuniceerd worden binnen de vereniging. 

b. Stidoc/Textielfestival 2025 Bijlage 12B 

o Kaderdag handwerkcommissies: tijdens de kaderdag 

handwerkcommissies is besloten ook mensen uit te nodigen uit 

provincies die geen handwerkcommissie hebben (Noord-Holland en 

Noord-Brabant)  

o Stidoc: volgende festival zal zijn in 2026, niet 2025. De vraag aan 

Vrouwen van Nu is of de vereniging nog altijd aangehaakt wil blijven bij 
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de organisatie van het Textielfestival. Stidoc wil dit uiterlijk 1 november 

weten. Het LB besluit dat Vrouwen van Nu aangehaakt wil blijven bij 

Stidoc en de organisatie van het Textielfestival. Het LB vraagt Leny om 

ook na haar bestuursperiode als vertegenwoordiger van Vrouwen van 

Nu betrokken wil blijven bij de organisatie van het Textielfestival. Leny 

geeft aan dat zij dit wil doen tot en met het Textielfestival. 

 

13. Voorbereiding Ledenraad 15 november 

Telefonisch. 

 

14. Rubriek Van de Bestuurstafel: deadline 31/10 

Via mail. 

 

15. WVTTK en rondvraag  

a. NVR: Het bestuur van de NVR vreest voor een naderend faillissement en 

heeft op de agenda van de ALV enkele noodscenario’s geplaatst om exra 

inkomsten te genereren. Het eerste voorstel is verhoging van de 

contributie tot 1-2 euro per lid van de lidorganisatie. EE licht toe dat er nog 

geen tien lidorganisaties zijn die daadwerkelijk leden hebben; overige 

lidorganisaties zijn stichtingen zonder leden. Dit voorstel is zou betekenen 

dat Vrouwen van Nu € 22.000 tot € 44.000 aan contributie zou moeten 

betalen. Omdat we de grootste lidorganisatie zijn, zijn we dan ook de 

grootste bijdrager, terwijl er voor stichtingen niets veranderd.  De NVR 

heeft een reserve in de vorm van het Tentoonstellingsfonds dat bestemd is 

voor de bekostiging van de organisatie van de NVR, want de inkomst uit 

contributie (ca. € 7.000) zijn te weinig om de kosten voor personeel en 

organisatie te betalen. De NVR heeft de laatste jaren subsidiegelden voor 

allianties gebruikt voor de organisatie en haar reserves aangesproken. José 

vraagt zich af wat de meerwaarde van het NVR-lidmaatschap voor 

Vrouwen van Nu is, behalve onze deelname aan Prinsessendag waarbij 

vrouwenzaken op de agenda van de politiek worden gezet en de VN-

Vrouwenvertegenwoordiger die door de NVR benoemd wordt en hoe dat 

zich verhoudt tot de contributie die Vrouwen van Nu betaalt. Erica geeft 

aan dat die meerwaarde al een tijd zoek is. Het lidmaatschap wordt nu 

vooral gecontinueerd uit solidariteit. Erica geeft aan dat er een groepje 

vrouwen (oud-bestuursleden van de NVR), waaronder zijzelf (als oud-

vereningingsmanager van de NVR), is opgestaan die samen een duidelijke 

visie wil ontwikkelen als advies voor de NVR wat te doen richting de 

toekomst. Daarnaast adviseert zij het LB om niet mee te gaan met 

voorstellen om een gewogen contributie in te stellen omdat de 

meerwaarde voor Vrouwen van Nu niet voldoende is. Ze vindt het wel 

belangrijk dat een organisatie als de NVR blijft bestaan; de vraag is vooral 

hoe. 

b. 6 november zal EE de begroting klaar hebben. Deze zal dan met het LB 

gedeeld worden en naar de LR gestuurd worden. 

 

De vergadering wordt om 16.00 uur gesloten. 

 

Goedgekeurd en ondertekend in de vergadering van het landelijk bestuur op 6 februari 

2024. 

  

 

José Vroonland Angeline Beukema toe Water - Smink 

(voorzitter) (secretaris) 


